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Badalau (PSD), la audierile ministrului PNL propus pentru Economie:

Hidroelectrica trebuie sa ramâna a statului român. De ce tineti sa o listati, sa o

vindeti? Capusati-o în continuare

Ministrul interimar al Economiei, Niculae Badalau, i-a sugerat ministrului desemnat de PNL pentru

portofoliul Economiei si al Energiei, Virgil Popescu, în cadrul audierilor din comisiile parlamentare reunite,

ca ar fi mai bine sa capuseze Hidroelectrica în continuare, decât sa o vânda, în conditiile în care compania

are ca obiectiv listarea la bursa a unui pachet minoritar de actiuni înca din 2013.

"Au reusit colegii mei sa o scoata la lumina (din insolventa - n.r.). Vreau sa va spun ca Hidroelectrica este perla...

(parlamentarii din sala completeaza: "sectorului energetic românesc"). S-a scos din insolventa. În momentul asta

produce o energie curata si ieftina si dumneavoastra nu mai vreti s-o capusati, vreti sa o vindeti cu totul, ceea ce mi

se pare extrem de ciudat. De ce nu vreti sa vindeti si Oltenia sau Hunedoara sau altceva? Pentru ce?", a întrebat

Badalau.

El a amintit ca Hidroelectrica apartine 80% statului român, iar 20% din actiuni sunt detinute de Fondul

Proprietatea.

"Ea trebuie sa ramâna a statului român, pentru a avea siguranta în energie. De ce tineti sa o listati, sa o vindeti?

Capusati-o în continuare", a mai spus ministrul interimar.

Badalau a mai pus o întrebare în sedinta de miercuri: "Cum veti negocia o energie ieftina la gaz, tinând cont ca

20% din gazul consumat la nivelul tarii vine de la Gazprom? Cum veti reusi aceasta negociere?".

El nici nu a asteptat raspunsurile ministrului desemnat, ci a adaugat: "Am sa dau un vot împotriva pe

superficialitatea cu care ati scris acest program".

La finalul audierilor, ministrul desemnat pentru acest portofoliu, Virgil Popescu, a declarat jurnalistilor ca Badalau

a confundat listarea la bursa a unui pachet minoritar de actiuni, asa cum se doreste la Hidroelectrica, cu vânzarea

companiei.

"Hidroelectrica se va regasi în portofoliul Ministerului Economiei. Nu vrea nimeni sa o vânda. Din pacate, domnul

ministru Badalau confunda listarea la bursa cu vânzarea. Va fi listat un pachet de 5-10%, dar acest lucru nu

înseamna vânzarea companiei Hidroelectrica. Înseamna ca Hidroelectrica va avea capitalizare sa faca achizitii,

vedeti ca sunt oportunitati în piata, se vinde CEZ, se vinde Enel, de ce sa nu facem acest lucru", a spus Popescu.

De altfel, Hidroelectrica are în plan înca din 2013 listarea la bursa a unui pachet minoritar de actiuni, obiectiv

aprobat prin Hotarâre de Guvern si sustinut inclusiv în timpul guvernarii PSD-ALDE.
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